
Referat af skolebestyrelsesmøde 18-04-2024  
 
Til stede: Jurgita, Karina, Lasse, Saira. Tülay, Bjørn, Enes, 
elevrådsnæstformand Topper, Nieller og Lotte  
 
Afbud: Julie og elevrådsformand Rayaan 
 
Referent: LR 
Spørgetid: 
 
23/24-44. Revidering af Anti-mobbestrategi 
Revideres hvert år. Anti-mobbestrategien præsenteres hvert år for forældrene 
ved skoleårets begyndelse, sammen med skolens ordensregler. 
 
23/24-41. Revidering af forretningsordenen 
Er revideret/godkendt. 
 
23/24-41. Budget opfølgning 
En forventet underskud på ca. 5,3 mio. Merudgiften ligger fortsat indenfor 
inklusion. Almendelen kommer til at dække noget af underskuddet, så vi skal 
spare på øvrige timer i almendelen. Det får konsekvens for det almentilbud vi 
kan tilbyde elever på Damagerskolen.  
Besparelserne bliver: Makerspace, hytteture/lejrskoler og bibliotekstimer. 
 
Skolebestyrelsen overvejer at lave kampagne med Google Ads, så vi mere 
målrettet kan ramme flere med vores bekymring for skolens økonomi og 
konsekvenserne heraf.  
 
23/24-41. Hvem deltager ved kulturaftenen? Hvad er planen i år? Skal vi 
være synlige som bestyrelse? 
 
Skolebestyrelsen laver en bod, så de bliver synlige.  
Tænker på indhold, til næste møde, hvor der aftales og planlægges nærmere. 
 
23/24-42. Nyt fra 

• Formanden: 
 

• Ledelsen: 
• Rådgivningslærer Joan, hun har fået noget at se til. Hun har været 

rundt i klasserne og præsentere sig. Joan kan arbejde med 
eleverne/forældrene både på skolen og hjemme. 

• Lukket punkt 
 

• Medarbejderne: 
• Skolens økonomi og udsigt til besparelser og mere undervisningstid 

påvirker arbejdsmiljøet.  
• Fagfordelingen er i gang, men der er mange uvisse situationer. 

 
  



• Eleverne: 
• 8. årgang har taget initiativ til en demonstration den 21. maj ved 

Christiansborg. De er utilfredse med, at i den nye folkeskoleaftale 
er reduceringen af afgangsprøverne først gældende fra skoleåret 
2025/2026. De ønsker allerede en reducering kommende skoleår, 
så de få mindre eksamenspres. De har lavet flyers og delt ud på 
andre skoler i kommunen. 

 
• Andre:  

• Kontaktforældremøde:  
Drømme og visioner for Damagerskolen. Aktive forældre, der gerne 
vil skolen. Forældre som har en positiv energi. Det var lige før der 
ikke var tid nok. 
Der blev også drøftet smartwatchs. Er vi enige om reglerne og 
hvad melder vi ud de forskellige steder? 

 
23/24-43. Punkter til kommende møder: 
 
 Forslag om forældreaktiviteter  

Princip for meddelelsesbogen  
Principper, 

 Chat GPT 
 Vold 
  
 
 
 
 

 
 


